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Zápis z 15. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 02. 12. 2020 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, Doc. PhDr. Drška, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, 

Ing. Máslík, Ing. Navrátil (příchod 14:10), Ing. Pospíšil, p.Smetana,  p. Truska, 
Ing. Vobora 

Omluveni: RNDr. Horáček 
Hosté: Mgr. Kašpar, Mgr. Mikšíková, p. Najbrt, Ing. Villner 
________________________________________________________________________ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. VIII. rozpočtové opatření na rok 2020 

3. Návrh rozpočtu města Kolína na rok 2021 

4. Čerpání rozpočtu k 31. 10. 2020 

5. Různé  

________________________________________________________________________ 

Jednání bylo zahájeno ve 13.58 p. Kmochem 
 

 p. Kárník – neúčast vedoucích odborů neshledávám při projednávání Návrhu 
rozpočtu jako dobré řešení. Na minulém jednání přítomni byli a situace byla horší. 

 p. Kmoch na písemnou žádost p. Dršky navrhuje hlasování o zařazení bodu 
ohledně nových prostor pro MHFK. 

 p. Drška – žádal jsem o účast Mgr. Křičkové, pokud jste ji nepozval není o čem 
hlasovat. Na minulém jednání, kdy epidemiologická situace byla horší než dnes, 
byli přítomni vedoucí odborů a dnes je jejich účast nežádoucí. Považuji to za 
omezení demokratické diskuse. 

 p. Kmoch – rozhodnutí bylo na mně a považuji je za správné. Navíc pozvánka byla 
zasílána v předchozím týdnu, kdy byla úplně jiná riziková situace. V této situaci by 
neměli vedoucí sedět jeden vedle druhého jako tomu bylo na minulém zasedání i 
přes upozornění. Konečně, ještě minulý rok, se vedoucí odborů obecně finančního 
výboru neúčastnili. Diskuze k tomuto tématu je zbytečná. 

 p. Smetana – souhlasím s kolegy a diskuze k tomuto bodu rozhodně není zbytečná. 
 p. Kašpar – vedoucí odboru nejsou povinnou součástí jednání FV, případné dotazy 

lze zodpovědět na zavolání nebo budou dodány do zápisu. 
 p. Král – účast vedoucích na jednání jsem prosazoval já, aby se dotazy nemusely 

zodpovídat písemně. Jejich dnešní neúčast shledávám v dané situaci za správné 
rozhodnutí. 

 p. Kmoch – vraťme se prosím ke hlasování o zařazení bodu pana Dršky. 
 p. Drška – znovu opakuji, že tento bod je za této situace nehlasovatelný, pokud jste 

Mgr. Křičkovou na dnešní jednání nepozval, není o čem hlasovat. 
 pí. Malíková – lze hlasovat o tom, zda bude paní Křičková pozvána na jednání 

příští. 
 p. Král – nám přísluší bavit se o financích a ne o tom, v kterých prostorech bude 

Kmochova hudba hrát. Od toho tu jsou příslušné odbory města a vedení města. 
 p. Drška – to spolu ale souvisí. 
 p. Truska – dávám návrh pozvat na příští jednání pí. Křičkovou. 
 p. Kmoch – pokud to situace umožní. 
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 p.  Pospíšil – byl jsem členem MHFK od 13 let, stále jsem členem výkonného 
výboru a výbor dodnes neví o tom, že Mgr. Křičková spolu s městem plánovala 
přesun do jiných prostor. 

 p. Vobora – FV je poradním orgánem ve věcech finančních a nepřísluší nám řešit, 
zda někdo souhlasí s využitím prostor tak nebo tak. Nás zajímá pouze finanční 
zatížení města. 

 p. Drška – FV má právo vlastní iniciativy. 
 p. Vobora – přesto by paní Křičková měla toto projednávat se svými nadřízenými 

orgány a ne s FV. 
 p. Kmoch – prosím o hlasování o schválení původně navrženého programu, o 

zařazení bodu pana Dršky tedy hlasováno nebude. 
 
 

Schválení programu: 9 – 0 – 3  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 p. Kárník poprosil místostarostku Mikšíkovou, aby když bude chtít citovat jeho 
slova, tak jak se to stalo na Zastupitelstvu, citovala vždy v celém kontextu. Pokud je 
to vytrženo z kontextu, dochází k úplně jinému výkladu, než který byl zamýšlen. 
Stalo se tak v případě „vyhozených peněz za zvukovou studii“ a v případě výstavby 
sportovní haly. 

 p. Kárník – vracím se ještě k využití prostor po C-klubu… co se dále s daným 
prostorem zamýšlí? P. Najbrt – bude se hledat nájemce pro tento prostor. P. Kárník 
– je zadán projekt na úpravy? P. Najbrt – projekt zadán není, provádí se pouze 
udržovací práce. Prostor je v tuto chvíli zkolaudován jako diskotéka, 
pravděpodobně dojde k rekolaudaci. Zvuková studie byla provedena proto, 
abychom věděli, zda má cenu zadávat projekt na úpravy. Studie vyšla tak, jak vyšla 
a proto k zadání projektu nebylo přistoupeno. P. Kárník – už dopředu se vědělo, že 
studie nevyjde. P. Kašpar – my nejsme, stejně jako pan Kárník, odborníci a nemohli 
jsme vědět, jak vyjde. Proto byla studie zadána  akreditované firmě. 

 p. Král – chtěl bych k tomuto bodu již ukončit diskuzi. 
 p. Máslík – měli bychom dát na názory laiků, i hudebníci říkali, že se tam nevejdou 

a přesto jsme studii nechali udělat. 
 pí. Mikšíková – byla jsem v prostorách s Mgr. Křičkovou a p. Bulínem a oni sami 

chtěli zvukovou studii a nikdo nepředjímal, že prostor bude nevyhovující. 
 p. Drška přečetl písemné stanovisko k dané věci od Mgr. Křičkové ( uvedl, že je 

v této věci zprostředkovatelem) a sdělil, že trvá na umístění stanoviska Mgr. 
Křičkové do přílohy zápisu. 

 pí. Malíková – takže částka za zvukovou studii zbytečná nebyla, zjistilo se, že 
neproběhnou následné investice. 
 

2. VIII. rozpočtové opatření na rok 2020 
 

 p. Kárník: 
 str. 2 – OŘR 4741 – SMSK, a. s. – dotace na pokrytí běžných výdajů – 

navýšení, důvod? K tomuto bodu se připojil i p. Smetana. P. Villner – 
způsobeno neplánovaným nátěrem ploch na zimním stadionu. P. Kašpar – 
jednalo se pouze o nákup materiálu, práci odvedli hokejisté a trenéři. 

 str. 4 – OŘR 8514 – Územní plán – rozpočet je celý přesunut na rok 2021 a 
v komentáři je napsáno „zejména“…nemělo by tam spíše být zcela? P. 
Villner – určitě by tam mělo být zcela. 
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 u řádků OSBN a OSVZ není uveden referent, na kterého se lze v případě 
dotazů obrátit… Ing. Villner – pokud není uveden referent, zodpovídá za 
řádek vedoucí odboru. 

 str. 6 – OŘR 8286 – MSD – rekonstrukce klimatizace – jaký je další plán 
ohledně rekonstrukce klimatizace? P. Najbrt – není hotový ani projekt, 
klimatizace se musí udělat jako celek, nejde ji rekonstruovat po částech. 
Zatím se nenašla firma, která by byla schopná dané vyprojektovat. 

 str. 10 – OŘR 5730 – Pohřby osamělých osob – navyšujeme o 35 tis a 
přitom do rozpočtu 2021 dáváme pouze 200tis? P. Najbrt – řádek se bude 
řešit operativně, v případě potřeby rozpočtovým opatřením. P. Kárník – 
myslím, že se mělo rovnou rozpočtovat více. 

 p. Smetana – str. 11 – nové OŘR – Tablety pro seniory? P. Najbrt – jedná se o 
pilotní projekt, ve kterém chceme vybranou skupinku seniorů vybavit tablety a být 
s nimi v kontaktu, i když budou doma. 

 p. Villner – součástí rozpočtového opatření je i dodatek č. 1 
 

  Hlasování: 8 – 0 – 4 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu 
VIII. rozpočtového opatření na rok 2020 včetně Dodatku č. 1. 
 

 
 

3. Návrh rozpočtu na rok 2021 
 
 p. Kašpar – úvodní slovo 

 komentář k rozpočtu obsahuje v tabulkové části porovnání s roky 2019 a 
2020. 

 je počítáno s poklesem příjmů ze sdílených daní, ale stále není jasné 
v jakém to bude rozsahu. Obce a kraje by měly dostat částečnou 
kompenzaci. 

 v tuto chvíli ani přesně nevíme, jaký bude zůstatek finančních prostředků ke 
konci letošního roku. Do návrhu rozpočtu jsme dali konzervativní odhad. 
Zůstatek bude závislý na obdržených daních a proplacených dotacích, v tuto 
chvíli máme zažádáno o dotaci jak za Bartoloměje tak i halu. 

 na příjmové straně bych zmínil OŘR 1161 – EKO-KOM, ASEKOL – navyšuje 
se třídění odpadu a povedlo se nám s AVE domluvit, že jsou schopni na své 
lince vytřídit plechovky, které budeme moci třídit do žlutých popelnic. Dalším 
OŘR ke kterému bych rád něco řekl, je OŘR 1559 – Prodej pozemků 
v PZKO – jednání probíhají, nějací zájemci jsou. OŘR 2770 a 2775 jsou 
investiční dotace, které máme již schválené, ale dotace obdržíme převážně 
v roce 2021. 

 ve výdajové části je patrné navýšení cca 2% u MŠ a ZŠ. Rozpis OŘR 4810 – 
dotace sportovním organizacím – proběhne v rámci I. RO. Chtěli bychom 
klubům a oddílům poskytnout stejnou podporu jako v roce letošním. OŘR 
5850 – svoz a separace TKO – vzhledem k husté síti odpadkových košů 
jsme přistoupili k tomu, že pokud bude potřeba v příštím roce nějaký koš 
někde přidat, jinde bude zase odebrán. 

 i v roce příštím bude probíhat rekonstrukce komunikací: OŘR 7270 – 
rekonstrukce ul. Na Magistrále, OŘR 7285 – rekonstrukce ul. Kolínská. OŘR 
7490 – Rekonstrukce hřiště v Čechových sadech na parkovací stání – po 
zprovoznění hřiště u Billy bude stávající hřiště zrušeno a vzniknou další 
parkovací místa. OŘR 7510 – Lávka přes Polepský potok – došlo k dohodě 
s obcí Polepy, které se budou podílet na rekonstrukci mostku. Půlka mostku 
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patří Kolínu a půlka Polepům. OŘR 7590 – měla by v příštím roce 
proběhnout I. etapa úpravy veřejného prostoru u Gymnázia – jedná se o 
prostor kolem sochy T. G. Masaryka. OŘR 7600 – chodník a komunikace ke 
sportovní hale – toto nebylo součástí projektu, jedná se o vybudování 
dvouproudé komunikace už od atletického stadionu. Budeme pokračovat i 
v rekonstrukci komunikací, mezi naplánovanými akcemi je kanalizace v ul. 
Lipanská (OŘR 7830) a  kanalizace v Zibohlavech včetně přivaděče. Dále 
budou zrekonstruovány poslední dvě čerpací stanice. OŘR 8327 – Sportovní 
hala Borky – dostavba haly. Významné položky návrhu rozpočtu jsou opravy 
v bytových domech a OŘR 8499 – Veřejné osvětlení – modernizace EFEKT 
2021 – máme opět zažádáno i o dotaci cca 2 mil. 

 Rezerva je stanovena na necelé 4 mil. 
 P. Kárník – mé dotazy budou vycházet z materiálu Komentář k Návrhu rozpočtu 

města Kolína na rok 2021: 
 str. 10 odst. 2 – součet 3,5 milionů neodpovídá rozpisu uvedenému 

v odstavci. Předpokládám, že se jedná jen o ty největší položky. P. Villner – 
ano. P. Kárník – proč se počítá se snížením poplatku za sběr a svoz 
komunálního odpadu? P. Villner – jedná se o předpoklad, který vychází 
z letošního roku, kdy byl tento místní poplatek aplikován poprvé. 

 str. 11 poslední odstavec – jaké penalizační faktury byly vystaveny 
v letošním roce? Jedná se o: 

Název dodavatele Celk. částka Uhrazeno Zbývá uhradit 

GEMOS CZ, spol. s r.o. 7 000 000,00 2 412 043,00 4 587 957,00 

Profil Plus s.r.o. 7 598,00 7 598,00 0 

GEOSAN GROUP a.s. 2 907 128,84 0,00 2 907 128,84 

Stavební firma Pazdera s.r.o. 1 270 000,00 1 270 000,00 0 

Window Holding a.s. 17 502,00 17 502,00 0 

Jan Hošek 4 805,00 4 805,00 0 

Window Holding a.s. 54 632,00 54 632,00 0 

Stavební firma Pazdera s.r.o. 50 000,00 50 000,00 0 

Stavební firma Pazdera s.r.o. 600 000,00 600 000,00 0 

PIKHARTSPORTSERVIS 

s.r.o. 

5 511,00 5 511,00 0 

Ing. Hynek Seiner 17 424,00 0,00 17 424,00 

Ing. Hynek Seiner 41 926,50 0,00 41 926,50 

IRBOS s.r.o. 105 647,56 0,00 105 647,56 

 
 str. 14 OŘR 6450 Právní služby – nechávalo si město vypracovat nějakou 

právní analýzu? P. Kašpar – žádnou jsme si zatím vypracovávat 
nenechávali, pokud bude nějaká zadána, samozřejmě s ní budou členové FV 
seznámeni. 

 str. 24 OŘR 0460 příjem od ZŠ za platební karty „Kolínská klíčenka“ -  o jaký 
příjem se jedná? Smlouva s ČSOB byla uzavřena od září 2020 a jedná se o 
platby žáků za ztracené klíčenky, které jsou následně přeposílány ČSOB. 

 str. 25 OŘR 0600 Platba za likvidaci odpadů od obyvatel – není 
rozpočtováno? P. Kašpar – přechodem na místní poplatek je dané na OŘR 
0135. V letošním roce je na tomto řádku doplatek roku 2019. 

 str. 26 OŘR 862 pronájem stánku na centrálním dětském hřišti – bude 
nájemce pokračovat i v roce příštím? Pí. Klérová (OSMM) – stánek má ve 
výpůjčce paní Hlaváčová a stará se za to o úklid hřiště. 

 str. 27 OŘR 1082 Pokuty z kontrolního vážení vozidel – v porovnání 
s předchozími roky je tam propad, čím je způsoben? P. Najbrt – váhy 
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v letošním roce neměly platnou homologaci a nefungovaly. P. Villner – 
v dřívějších letech se podíl Středočeskému kraji vracel najednou až po roce. 
Tudíž nebyl promítnut na tomto příjmovém řádku, ale šel z řádku výdajového 
(OŘR 4186). 

 str. 28 OŘR 1901 – opět chyba na kterou jsem již upozorňoval na minulém 
jednání. V příštím roce volby do Zastupitelstev krajů nebudou. P. Villner – 
budou volby do parlamentu... 

 str. 28 OŘR 1930 Dotace na výkon státní správy -  kde vezmeme částku? 
Částka je vypočtena na základě kalkulačky Ministerstva financí a my 
dostaneme od Středočeského kraje konkrétní částku, která nám bude 
poskytnuta. 

 str. 29 OŘR 2300 a 2088 Výzva 28 IROP – proč je na dvou řádcích? P. 
Villner – jedná se o investiční a neinvestiční část dotace. P. Kašpar – byla za 
to pořízena např. výpočetní technika a Portál občana. 

 str. 31 OŘR 4120 Parkovací zařízení pro kola – provoz cyklověže je dražší 
než v sousedních Poděbradech a přitom je tam vytíženost vyšší. P. Smetana 
– mohli bychom dostat analýzu za co a v jakém rozsahu jsou peníze 
utraceny? P. Kašpar – ceny jsou vysoutěženy, analýzu určitě dodá Ing. 
Kokeš. 
Ing. Kokeš: přílohou zápisu je tabulka vytíženosti věže 

OŘR 4120: BIKE TOWER: skutečnost  
1) SYSTEMATICA s.r.o. – servisní služby-software (SoD 1197/2018)             60 tis./rok bez DPH (72.600 vč. DPH) 
2) SYSTEMATICA s.r.o. – data, monitoring (SoD 466/2019)                       120 tis./rok bez DPH (145.200 vč. DPH) 
3) JON.CZ – služby internet (SoD 43/2019)                                                 11,88 tis./rok bez DPH (14.376 vč. DPH) 
4) ČEZ Prodej, a.s. – elektro (SoD 347/2019)                                                                  62,52 tis./rok  
5) AVE Kolín s.r.o. – správa a údržba (SoD 464/2019)                                 180 tis./rok bez DPH (217.800 vč. DPH)  

 
Celková částka za provoz a údržbu BIKETOWER je 512.496 vč. DPH za rok. 
 
Navýšení OŘR Biketower je způsobeno nízko nastavenými zálohami za dodávky elektřiny od společnosti ČEZ Prodej, 
a.s. Odborem investic a územního plánování byla předána měsíční záloha ve výši 600 Kč/měsíc. Po ročním vyúčtování 
je skutečnost 5.210 Kč/měsíc. V rámci OŘR byla rovněž uvedena částka bez DPH a poměrná část za rok 2019 za 
správu a údržbu náležící společnosti AVE Kolín s.r.o. V případě použití in-karty ČD, OSMM zasílá pokyn k úhradě ČD 
k proplacení.  
 
Příjem: předpoklad 50 tis. Kč/rok (v rámci rozpočtu to bylo k 10/2020 45.536 Kč, v závěru roku je využitelnost nižší)  
 
Prověřil jsem náš požadavek na snížení intenzity svícení a po dnešní diskuzi se správcem – se skutečně podařilo při 
poslední návštěvě SYSTEMATICA vypnout jistič u zářivě modré, tedy cca 4 měsíce máme nastaven úspornější 
režim. Předpokládám, že budeme mít přeplatek od společnosti ČEZ. 
 

 str. 33 OŘR 4306 Regionální koordinátor MAP II na Kolínsku – kdo je nyní 
koordinátorem? Pí. Mikšíková – Mgr. Michaela Hlušičková. 

 str. 36 OŘR 5060 Revolution train – o co se jedná? P. Najbrt – jde o tzv. 
protidrogový vlak, jedná se o prevenci v rámci všech závislostí a bude 
zaměřen na druhý stupeň základních škol a střední školy. Toto je částka za 
týdenní zastávku tohoto vlaku. Je to aktivita města, abychom nebyli závislí 
pouze na neziskových organizacích. Tento projekt je pod záštitou 
Ministerstva vnitra. 

 strana 37 OŘR 5785 Monitorovací zprávy – jedná se o dotační projekty? 
Proč tyto zprávy nejsou vypracovávány ODVZ? Ing. Horáková (OIUP) 
z řádku jsou hrazeny výdaje na zpracování ZVA a monitorovacích zpráv 
k realizovaným dotačním akcím po dobu udržitelnosti. Tento řádek byl 
založen v roce 2016 (v té době pro ORR). Po vzniku Odboru dotací bylo 
dohodnuto, že řádek budou používat jak Odbor dotací, tak i Odbor investic a 
územního plánování, protože u některých dotačních akcí, které zajišťoval 
ORR běží ještě doba udržitelnosti. 
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 str. 37 OŘR 5870  Monitoring nakládání s odpady – Smart City – v příštím 
roce již neplánujeme? P. Kašpar – smlouva byla vypovězena, dále se o to 
bude starat OSMM. 

 str. 39 OŘR 6480 Ostatní provozní náklady místní správy – u takto velkého 
řádku není zapsán garant. P. Villner – garantem toho OŘR je Mgr. 
Pohůnková a podrobný rozpis toho řádku je na str. 83. 

 str. 42 OŘR 7285 Kolínská ulice – v rozpočtu 2020 bylo plánováno 3,5mil a 
nyní 5,2mil – čím toto navýšení vzniklo?  Pí. Mikšíková, p. Najbrt – po 
konzultaci s odborem dopravy a občany bylo přistoupeno k rozšíření projektu 
o zálivy na parkování a zeleň. 

 str. 42 OŘR 7620 bezbariérové trasy městem – dovedl bych si tuto část 
představit daleko vyšší… Pí. Mikšíková - v rámci rekonstrukce komunikací se 
bezbariérovost řeší s rekonstrukcí, z tohoto řádku jsou hrazeny vždy jen 
nutná individuální snížení obrubníků. 

 str. 43 – součtový řádek Rekonstrukce kanalizací neodpovídá součtu řádků 
pod ním uvedených. P. Villner – bude opraveno. Součtový řádek se nepočítá 
do rezervy, tudíž na rezervu to vliv nemá. 

 str. 43 – OŘR 8070, 8071, 8072, 8100, 8105, 8106 – garant OŠKS? P. 
Kašpar – dochází k návratu této agendy zpět pod odbor OŠKS, spolu s tímto 
návratem je pod OŠKS přesunut jeden zaměstnanec. 

 str. 47 OŘR 8511 Městský hřbitov-oprava zdi – nebylo by lepší, řešit to 
komplexně, než dávat každý rok do rozpočtu kousek? P. Najbrt – vzhledem 
k péči o tři hřbitovy  a finanční situaci, řešíme vždy opravy konkrétních úseků 
zdí. Řádek je v rozpočtu každý rok. 

 str. 48  OŘR 8576 Stromy pod kontrolou – velký nárůst proti roku minulému, 
čím je to způsobeno? Ing. Smutný (OZPZ) - v uplynulých třech letech byla 
doplňována inventarizace pouze o stromy na nových zájmových lokalitách 
(Spálenka, okrajové části města, kde vzrůstá koncentrace lidí např. z důvodů 
rekreačních, sportovních). Od příštího roku je plánována aktualizace všech 
již dříve inventarizovaných stromů ve městě s rozdělením této akce do 5 let. 
V roce 2021 je navíc  naplánována moderní novinka v arboristice, a to 
automatizovaný nájezd a kompletní analýza sw AdBiAn Level 2. AdBiAn 
Level 2 vytvoří 3D model stromu, na kterém je možné testovat jeho stabilitu v 
nejslabších bodech. Model poskytuje informace například o tom, jaká je 
odolnost stromu vůči zlomu a vývratu pod větrným náporem. Pomáhá 
vyhodnotit správnou péči a zvýšit tak životnost zeleně. Zároveň je díky 
softwaru možné včas odhalit a odstranit stromy, které jsou pro své okolí 
nebezpečné. 

 str. 49 OŘR 8785 Výkup Kmochova domu č. p. 50 včetně pozemku – dům 
ještě není naším majetkem? P. Kašpar – dům je již v našem majetku, 
bezúročně jej splácíme ÚZSVM. P. Kárník – nebude problém s dotací? P. 
Kašpar – nebude. 

 p. Smetana – dotazy k materiálu Návrh rozpočtu: 
 str. 9 OŘR 4615 Členství v Kutnohorsko a Kolínsko – vysoký členský 

příspěvek, jaké z toho máme výhody? P. Kašpar – můžeme čerpat dotace 
z Destinačního managementu. 

 str. 14 OŘR 7470 SMART parkování – ul. Na Pobřeží? P. Najbrt – celkem 
vzniklo 60 parkovacích míst. Jedná se o doplatek po uplynutí zkušební doby. 
Bude zpoplatněna celá ulice. Dále bude řešeno i parkování u Pekařství 
Hankovec, ne každý zde dodržuje 20minut, kamerový systém by měl dané 
hlídat a zaznamenávat přestupky. P. Cemper – nesouhlasí údaje uvedené na 
parkovacím automatu s údaji v aplikaci. P. Najbrt – podívám se na to. P. 
Drška – i na Pražském předměstí se parkuje tak jak nemá, stálo by za to, 
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upravit parkování třeba dvěma koly na chodníku, nyní stojí na chodníku celé 
auto. 

 str. 16 OŘR 8428 Práchovna – pořízení dalekohledu – je to nutné? P. 
Kašpar, p. Najbrt – nutné to není, je to další vylepšení vyhlídky z Práchovny, 
mělo by se jednat o jeden bytelný dalekohled. 

 str. 16 OŘR 8495 VO pasportizace a OŘR 8499 VO modernizace EFEKT 
2021 – kolika lamp se týká modernizace? Ing. Horáková (OIUP) - 
Předmětem obnovy VO a žádosti o poskytnutí dotace EFEKT 2021 je pro 
výměnu 264 ks svítidel z celkového počtu 481 ks veřejného osvětleni v 
rozsahu obvodů osmi RVO 13, 14, 26, 27, 28, 29, 30 a 31 včetně 
rekonstrukce a sloučení RVO 27/28, RVO 26/30/31 včetně nasazeni 5 
regulačnícha stabilizačních jednotek. 217 ks svítidel bude ponecháno v 
řešené soustavě VO, jejich staří se pohybuje od dvou do pěti let. Jedná se o 
rozvaděče:  

 RVO 013 Čechovy Sady 

 RVO 014 Žižkova 2 - gymnázium 

 RVO 026 Masarykova – pošta 

 RVO 027 Rimavské Soboty 2 

 RVO 028 Rimavské Soboty 1 

 RVO 029 Bezručova – přechod 

 RVO 030 V Zídkách – Letná 

 RVO 031 Štítarská – garáže 
 p. Kárník – i v materiálu Návrh rozpočtu je chybně součtový řádek u kanalizací, 

stejně jako v Komentáři… 
 p. Máslík: 

 v příštím roce je počítáno s nárůstem minimální mzdy… je to v rozpočtu 
promítnuto? P. Villner – nepočítáme se změnou tabulek.  

 OŘR 880 pronájem kanalizace – navýšení? P. Kašpar – navýšení vyplývá 
z koncesní smlouvy. 

 OŘR 4020 Odborný lesní hospodář – o co se jedná? Ing. Smutný (OŽPZ) - 
jedná se o průchozí položku, kterou je z peněz MZe ČR placen výkon 
odborných lesních hospodářů (dále jen OLH) viz ustanovení § 37 odstavec 6 
a 7 zákona č. 289/1995 Sb., o lesích a změně a doplnění některých zákonů 
(lesní zákon), ve znění pozdějších předpisů. Sazba pro OLH je stanovena 
prováděcí vyhláškou   423/2011 Sb., kde je sazba 1,60 Kč/ha a den. Platby 
probíhají čtvrtletně. Jsou to LČR, sp., ČZU Praha Školní lesní podnik 
Kostelec n.Č.L., Ing. Čížek. 

 OŘR 4050 Kočičí oči – počítá se s dotací na rok 2021, není součástí 
rozpočtu? P. Král – pokud si požádají, bude součástí RO a předloženo ZM. 

 OŘR 4115 Parkovací automaty – správa a provoz – opět navýšení proti 
letům minulým? P. Najbrt – vysoutěženo novou smlouvou. P. Kašpar – patří 
k tomu příjmový řádek 0540 na kterém je rozpočtováno 6mil. 

 OŘR 4184 příspěvek na dopravní obslužnost – navýšení? P. Najbrt – OAD 
letos jezdila až od února, v lednu ještě jezdila společnost Arriva. 

 OŘR 4190 BOZP – navýšení rozpočtu? P. Kašpar – řádek patří odboru 
obrany a krizového řízení a byla na něj narozpočtována rezerva na 
mimořádná opatření. Budeme doufat, že nebudou potřeba. 

 OŘR 4580 a 4646 – jaký je rozdíl mezi těmito řádky? P. Kašpar – OŘR 4580 
jsou dotace do 50tis rozdělované kulturní komisí a na OŘR budou rozepsány 
dotace nad 50tis na základě individuálních žádostí. 

 OŘR 4670 a 4671 – součet je 2mil, na co budou peníze použity? P. Kašpar – 
jedná se především o platy lektorů na prohlídkových okruzích. 
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 OŘR 7600 – komunikace ke Sportovní hale za 10mil? P. Kašpar – 
komunikace se bude rozšiřovat již od atletického stadionu. 

 OŘR 8337 údržba dětských hřišť – udržuje AVE? Pí. Klérová (OSMM) - 
pouze pro AVE na správu a údržbu hřišť. Zahrnuje vše, co na hřištích dělá 
AVE – sekání trávy, úklid, opravy herních prvků, nátěr herních prvků, nátěry 
plotů kolem hřišť, ploty kolem hřišť, opravy atd. 

 OŘR 8512 Projekty OIUP – opět navýšení, máme přehled, co se bude platit? 
Ing. Horáková (OIUP) - Z této částky budou hrazeny výdaje za projekty, u 
kterých byla již uzavřena SOD a za nové projekty, které budou zadány.  

 

Seznam projektů, u kterých byla uzavřena SOD, fakturace proběhne v letech 2020-2021: 

 

PD ul. Školní, Sendražice  

PD revitalizace ul. Na Magistrále (slepá část)  

PD hřiště ul. Čapkova  

studie ul. Bezručova, parkování  

PD kontejnerové stání ul. Benešova  

PD cyklostezka ul. Havlíčkova 

studie dopravní řešení ul. Kutnohorská (Mostní-Karlovo nám.)  

PD komunikace PZKO-E 

PD rek. ul. Kutnohorská šměr k Futuru  

PD rek. chodníků a VO ul. V Břízách 

PD hradební zeď  

PD kanalizace ul. K Veltrubům  

PD Sokolská (od ZUŠ k zastávce pěší zóna)  
PD rek.kanalizace ul. K Raškovci 

PD rek.kanalizace ul. Karlova  

PD rek. Kanalizace Táboritská, Prokopa Velikého, Jateční  

PD parkoviště ul. Starokolínská 

PD parkování sídliště ul. Tyršova, Funkeho 

PD rek. kanalizace ul. Žižkova  

PD Komenského park  

PD kanalizace v areálu Gymnazia  

PD ul. Královská cesta  

PD ul. Kolínská etapy  

PD komunikace Borky  

PD PZKO vodovod sektor G a I 

 

 

Seznam projektů, které budou zadány a výdaje hrazeny v roce 2021: 

 

házenkáři – klubovna 

rek. ul. Kremličkova - Radimského   

kanalizace ul. Zborovská  

kanalizace ul. Zličská  

kanalizace ul. K Potoku – Sendražice 

rek. ul. Žižkova   

kanalizace ul. Sadová  

kanalizace ul. Říční  

kanalizace ul. Boženy Němcové  
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 OŘR 1590 Prodej bytů v dražbách – opět bych rád apeloval na to, aby město 

neprodávalo své byty. Ceny bytů rostou a budou pro většinu mladých lidí 
nedostupné. P. Najbrt – na příští rok se jedná o prodej 4 bytových jednotek. 
Při ceně nájmu 72Kč/m2 je situace ohledně péče o byty složitá. P. Vobora – 
k této diskuzi potřebujeme po získání ročních čísel slíbenou bilanční tabulku, 
abychom měli představu, co nás byty stojí.  
 

  Hlasování: 8 – 1 – 3 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení Návrh 
rozpočtu na rok 2021. 

 
 
 

4. Čerpání rozpočtu k 31. 10. 2020   
 
 FV bere na vědomí 

 
 

5. Různé 
 
 p. Kárník – opakovaně (říjen, listopad) nebyl proveden roznos Zpravodaje ve 

Štítarské ulici. 
 p. Kárník – mohli by členové FV být informováni, jak se vyvíjí situace ohledně tzv. 

„Pekárkových pozemků“? P. Kašpar – proběhlo další soudní jednání, předpokládá 
se, že společnost KOSS se odvolá. Soud určil, že pozemky jsou od počátku města, 
že cena byla podhodnocena. Znalecká cena je 37mil. P. Kárník – děkuji, prosil bych 
o průběžné informování. 

 p. Král – chtěl bych říct, že bezbariérové trasy městem (OŘR 7620) jsou 
realizovány postupně od roku 1991. 

 p. Drška – město Kolín má tři nadčasové věci: Chrám sv. Bartoloměje, Židovský 
hřbitov a Městskou hudbu Fr. Kmocha. První dvě jmenované město nevlastní, o 
MHFK by se mělo náležitě starat. 
 

 
 

 
Jednání skončilo v 16:40 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


